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Abstract (en)
A hydraulic drive for electric high-voltage circuit breakers has an accumulator spring, the spring housing of which is designed as a cup-shaped
component and stresses an accumulator piston arranged therein. The pressure fluid is supplied to working pistons designed as differential pistons
and associated with the individual breaker poles. In order to obtain a compact drive unit with a high precision of identical motional sequences for the
individual breaker poles, the use of a central accumulator unit and the integration of the pressure cylinder into the wall of the cup-shaped component
are envisaged, the individual driving cylinders being mounted on the cup base at the same distance from the central pressure cylinder. <IMAGE>

Abstract (de)
Ein hydraulischer Antrieb für elektrische Hochspannungsleistungsschalter besitzt eine Speicherfeder, deren Federgehäuse als Topfteil ausgebildet
ist und die einen darin angeordneten Speicherkolben beaufschlagt. Das Druckfluid wird auf als Differentialkolben ausgebildete, den einzelnen
Schalterpolen zugeordnete Arbeitskolben geleitet. Um eine kompakte Antriebseinheit mit einer hohen Präzision gleicher Bewegungsabläufe
für die einzelnen Schalterpole zu erreichen, ist vorgesehen, eine zentrale Speichereinheit zu verwenden und in die Wandung des Topfteiles
den Druckzylinder zu integrieren, wobei die einzelnen Antriebszylinder auf den Topfboden in gleichem Abstand zu dem zentralen Druckzylinder
aufgesetzt sind. <IMAGE>
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